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Bolos: Impozitarea progresiva face sens în momentele în care populatia are un

anumit nivel de trai care sa o permita

Impozitarea progresiva face sens în  momentele în care populatia are un anumit nivel de trai care sa

permita  acest lucru, pentru ca înseamna sa iei mai multi bani din buzunarul  oamenilor, a declarat, luni

seara, ministrul Finantelor, Marcel Bolos.

"Am spus, fara sa intru în contradictie cu domnul prim-ministru si nici  cu doctrinele celor doua partide (PNL si

PSD n.r.) ca impozitarea  progresiva face sens în momentele în care populatia are un anumit nivel  de trai care

permite impozitarea progresiva. Impozitarea progresiva  înseamna sa iei mai multi bani din buzunar la oameni. E

adevarat ca de  la cei cu venituri mici iei mai putin, de la cei cu venituri mari iei  mai mult, dar tot iei banii, din

aceasta perspectiva a impozitarii  progresive", a spus Bolos, la Digi 24.

El a subliniat ca de cota unica a beneficiat toata lumea si ca aceasta este un factor de a impulsiona forta de munca.

"Sigur, cota unica - am beneficiat cu totii de ea - am vazut ca are  aceasta neutralitate în ceea ce priveste munca, ca

si factor de  impulsionare fiscal si ca si modalitate de a impulsiona forta de munca.  Totusi, asa cum am precizat,

cota unica este cea de care am beneficiat  cu totii si cred ca în continuare ne-o dorim cu totii. Partidul National 

Liberal a si precizat ca este linie rosie pentru ceea ce înseamna cota  unica si o sustine în continuare. Sigur, sustin

cota unica", a punctat  ministrul Finantelor.

În perspectiva anului 2025, el a mentionat ca este prematur de spus ce  se va întâmpla în privinta acestui impozit si

ca totul va depinde de  conjunctura.
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